
 

 

Treść zapytania radnego Wojciecha Zabłockiego  

w sprawie budżetów Kolei Mazowieckich oraz Warszawskiej Kolei Dojazdowej na 

2022 rok 

zwracam się z zapytaniem dotyczącym budżetów Kolei Mazowieckich oraz Warszawskiej Kolei 
Dojazdowej na 2022 rok. Proszę o udzielenie informacji: 

1. Ile wynoszą budżety obu spółek na dzień dzisiejszy?  

2. Ile kwotowo wynoszą środki własne spółek, ale ile środki ze wsparcia/rekompensat 
udzielonych przez Urząd Marszałkowski? W przypadku środków własnych wystarczy 
podanie łącznej kwoty, zaś w przypadku tych od samorządu proszę o podanie kwot, 
tytułów z jakich udzielono wsparcia i dat takich przekazania środków. 


